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This course is a study of a literary theme and genre based on the analysis of one or more works.

Students will acquire knowledge of a literary work in its historical context. They will learn about the methodology of the 
explanation and commentary as well as the methodology of the literary dissertation.

-

Purchase and read before the course: 
Le Haut Livre du Graal [Perlesvaus]; éd. scientifique d'Armand Strubel, collection Lettres Gothiques, Le Livre de Poche, 
2007. 
L'édition étant bilingue, il est possible d'y entrer grâce à la traduction en français moderne. 
Further reading: because the novel on the programme is supposed to be a continuation of this unfinished work, Chrétien de 
Troyes : Le Conte du Graal, coll. Lettre Gothiques, Le Livre de Poche, 1990. 
Further reading: Christine Ferlampin-Acher : Fausse créance, mauvaise loi et conversion dans Perlesvaus, Le Moyen Age, 
2005 (online)
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